

銘傳大學導師電子公報(第 018 號)

Ming Chuan University Class Advisor Electronic Bulletin (No.18)

發文單位：學務處
Student Affairs Division

中華民國 107 年 10 月 3 日

October 3, 2018

適用月份：◎10 月份

Applicable Months: ◎October

適用使用對象：◎大學部 ◎ 研究所

Intended Audience: ◎ Undergraduate ◎ Graduate

敬愛的導師您好：

Dear class advisors:

一、 107 年學生會會長、學生議員暨系(院)學會會長三合一選舉第二次補選於 10 月 8 日(一)至 10 月 11 日(四)舉行(10 月 10 日除外)。

2018 Three-in One Election of Student Association President, Student Council Members, and Department (School) Student Association President by-election will be held from Oct. 8 (Monday) to Oct. 11 (Thursday). (Oct. 10 is excluded from the event period.)

二、 投票起迄時間:每日 10 時至 17 時，10 月 11 日(四)當日投票至 16 時止。
Voting Period: Everyday 10:00~17:00 during the voting period. Voting ends on Oct. 11 (Thursday) at 16:00.

三、 選舉種類及應選名額 Voting Categories and Quota

(一)學生會會長 Student Association President

1. 選舉權人:本校區在學學生。

1. Electors: Students on Taipei Campus

2. 應選名額:1 名。

2. Quota to be Selected: 1

(二)學生議員 Student Council Members

1. 選舉權人:本校在學學生具備各該選區學籍者。

1. Electors: Students in the following schools and departments

2. 應選名額:國企系、風保系、傳播學院、國際學院各系(院)2名;會計系、財金系、企管系1名,總額11名。

2. Quota to be Selected: A total of 11 Student Council Members will be selected in this election, which includes: 2 for International Business Department, 2 for Risk Management and Insurance Department, 2 for School of Communication, 2 for International College, 1 for Accounting Department, 1 for Finance Department and 1 for Business Administration Department.

(三)系(院)學會會長 Department (School) Student Association President

1. 選舉權人:本校在學學生具備各該選區學籍者。

1. Electors: Students in following department

2. 應選名額:風保系1名。

2. Quota to be Selected: 1 for Risk Management and Insurance Department

四、敬請鼓勵同學踴躍投票。

Please encourage all students to participate enthusiastically in voting.

五、有任何問題請於上班時間致電 02-2882-4564 ext. 2601 或 email: clshih@mail.mcu.edu.tw

5. For any questions, please feel free to contact us during office hours at ext. 2601 or clshih@mail.mcu.edu.tw.

敬祝

教安

學務處課指組 謹識

聯絡人:示又云(分機:2601)

107年10月

Best Regards,

Extracurricular Activities Section of Student Affairs Division

Staff in Charge: Shih, Yu-Yun (Ext: 2601)

2018